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Zápis ze 14. zasedání Zastupitelstva obce Brantice 
konaného dne 5. září 2024 od 18:00 v Kulturním domě Brantice 

 
Přítomní členové zastupitelstva: 
Ing. Daniel Říha   Michal Doričák  Libor Valenta 
Jiřina Heinischová, DiS.  Roman Anderle  MUDr. Naděžda Ryšánková 
Vladimír Dofek   Ing. Martin Karas  Ing. David Niklasch  
 
Omluveni členové zastupitelstva: 
---  
 

1. Zahájení 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta pan Ing. Daniel Říha (dále jen “předsedající“) 
v 18:00 hodin. Na základě prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1) 
konstatoval, že je přítomno 9 z 9 zastupitelů a Zastupitelstvo obce Brantice (dále jen “ZO“) je 
usnášeníschopné. Dále předsedající prohlásil, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající navrhl ověřovateli zápisu pana Michala Doričáka a pana Libora Valentu 
a zapisovatelkou paní Ivetu Náhlíkovou.  

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 

Návrh usnesení: 

14/1/24 – ZO schvaluje ověřovateli zápisu pana Michala Doričáka a pana Libora Valentu 
a zapisovatelkou paní Ivetu Náhlíkovou. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/1/24 bylo schváleno. 
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3. Kontrola zápisu předchozího zasedání 

Předsedající informoval přítomné, že zápis z minulého jednání ZO byl řádně ověřen, k zápisu 
nebyly vzneseny žádné námitky, zápis tedy odpovídá průběhu zasedání. Předsedající sdělil, 
že zápis v písemné formě je uložen k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu Brantice 
a v elektronické formě též na webových stránkách obce. 
 

4. Schválení programu zasedání 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání obecního zastupitelstva 
v souladu se zveřejněnou pozvánkou. 

Program zasedání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Kontrola zápisu předchozího zasedání 
4. Schválení programu zasedání 
5. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 
6. Závěrečný účet Mikroregion Krnovsko za rok 2023 
7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, stavba IV-

12-8028180, smyčka NN 
8. Žádost FK KOFOLA Krnov o finanční podporu své účasti na 

mezinárodním turnaji 
9. Architektonická koncepce obecního architekta pro Rewise – 

Technické centrum 
10. Záměr na směnu nově vyměřených pozemků v k. ú. Radim 

u Brantic, část pozemků p. č. st. 109 a p. č. 1870/2 
11. Výběr administrátora veřejných zakázek Dětská skupina 
12. Rozpočtová opatření schválená v kompetenci starosty 
13. Rozpočtové opatření 7/2024 
14. Záměr DSO Loučka podat žádost o poskytnutí podpory v rámci 

68. výzvy – Předcházení vzniku odpadu 
15. Žádost občanů o vybudování zpevněné příjezdové komunikace na 

pozemku p. č. 1307/30, k. ú. Brantice 
16. Různé, informace občanům o aktuálním dění v obci 
17. Diskuze 
18. Závěr 

Následně se zeptal členů ZO, zda mají zájem návrh programu doplnit nebo některý bod 
pozměnit či ho z programu stáhnout. 

Návrhy na změnu, doplnění, stažení: nebyly vzneseny 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 
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Návrh usnesení: 

14/2/24 – ZO schvaluje předložený program 14. zasedání Zastupitelstva obce Brantice. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/2/24 bylo schváleno. 

 

5. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání 

Předsedající vyzval kontrolní výbor, aby podal zprávu o kontrole usnesení z minulého ZO, 
která měla být splněna k dnešnímu zasedání ZO. 

Předseda kontrolního výboru pan Roman Anderle sdělil, že poslední pracovní schůzka 
proběhla 4. září 2024. Pan Anderle zkonstatoval, že byla provedena kontrola dokumentace 
z 13. zasedání, konaného dne 17. června 2024. Sdělil, že informování občanů o konání 
zasedání proběhlo v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích, kdy informace byla zveřejněna 
na úřední desce minimálně 7 dní předem, a to dne 7. června 2024 a následně sejmuta dne 
18. června 2024. Zápis má veškeré náležitosti, je podepsán jak ověřovateli zápisu, tak 
i starostou, byl vyhotoven dne 24. června 2024. Všechna usnesení jsou průběžně plněna 
v souladu se schválenými termíny. 

Kontrolní výbor neshledal žádné nesrovnalosti a nebyla navržena žádná opatření. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 

Návrh usnesení: 

14/3/24 – ZO bere na vědomí sdělení kontrolního výboru.  

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/3/24 bylo schváleno. 

 

6. Závěrečný účet Mikroregion Krnovsko za rok 2023 

Předsedající sdělil, že Obec Brantice je členem svazku Mikroregionu Krnovsko a zastupitelům 
předložil závěrečný účet svazku. 

Předsedající doplnil, že závěrečný účet je vyvěšen k nahlédnutí na stránkách obce. O jeho 
schválení rozhodla valná hromada dne 18. června 2024. 

Předsedající navrhl, aby závěrečný účet byl vzat na vědomí. 
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Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno  

Návrh usnesení: 

14/4/24 – ZO bere na vědomí závěrečný účet Mikroregion Krnovsko za rok 2023. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/4/24 bylo schváleno. 

 

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, stavba IV-12-
8028180, smyčka NN 

Předsedající informoval přítomné, že obec Brantice obdržela od ČEZ Distribuce (v zastoupení) 
žádost o uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody 
o umístění stavby č. IV-12-8028180. ČEZ Distribuce je investorem stavby zařízení distribuční 
soustavy – kabelové vedení NN a zemnící pásek, který se nachází nebo bude nacházet mimo 
jiné na dotčené nemovitosti. Dotčenou nemovitostí je pozemek p. č. 312/42, v k. ú. Brantice. 
Stavba je připravována v rámci rozšiřování distribuční soustavy. 

Předsedající sdělil, že za omezení vlastnického práva obce Brantice v důsledku výstavby 
zařízení distribuční soustavy a zřízení věcného břemene bude obci Brantice na základě 
smlouvy vyplacena jednorázová náhrada ve výši 7 327 Kč plus daň z přidané hodnoty. 

Žádost je starostou postoupena ke schválení zastupitelstvu. Předsedající navrhl, aby 
zastupitelstvo schválilo smlouvu o budoucí smlouvě v daném znění. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 

Návrh usnesení: 

14/5/24 – ZO schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a 
dohody o umístění stavby č. IV-12-8028180 (identifikátor smlouvy CEZd_SoBS VB 196460/IV-
12-8028180/Brantice, p.č. 312/50, smyčka NN) mezi obcí Brantice, IČO 00295884 
a společností ČEZ Distribuce, a. s., IČO 24729035, zastoupena a jednající společností ReSpol 
s.r.o. se sídlem Hlavnice 50, 747 52 Hlavnice, IČO: 46580646 – viz příloha zápisu. 
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Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

Usnesení č. 14/5/24 bylo schváleno. 

 

8. Žádost FK KOFOLA Krnov o finanční podporu své účasti na 
mezinárodním turnaji 

Předsedající sdělil, že obecní úřad obdržel žádost FK KOFOLA Krnov o finanční podporu na 
rozvoj talentovaných hráčů fotbalového klubu. Žádost byla adresována zastupitelstvu. 

V listopadu 2024 má klub možnost vyslat fotbalový tým na čtyřdenní mezinárodní turnaj do 
Barcelony. Náklady na tento turnaj však převyšují rozpočet klubu a z tohoto důvodu se 
obrátili i na obec. 

Dva členové týmu jsou z obce Brantice. 

Předsedající navrhl, aby žádost byla podpořena formou finančního daru. V návaznosti na 
diskuzi se zastupiteli je navržena částka 15 000 Kč. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno   

Návrh usnesení: 

14/6/24 – ZO schvaluje finanční dar pro FK KOFOLA Krnov, IČO 62352407 ve výši 15 000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/6/24 bylo schváleno. 

 

9. Architektonická koncepce obecního architekta pro Rewise – Technické 
centrum 

Předsedající předložil zastupitelům k projednání architektonickou koncepci objektu Rewise – 
Technického centra Brantice zpracovanou obecním architektem. Předsedající sdělil, že 
architektonická koncepce respektuje výsledky analýzy odpadového hospodářství, jednání 
obecního architekta s autorem analýzy a společná jednání s Technickými službami v Krnově. 

Předsedající prezentoval situaci konceptu zasazenou do katastrálního území, půdorysy 
budovy, architektonické pohledy srovnávající původní a navrhovaný stav a vizuální pohledy 
navrhovaného centra umístěné do reálného prostředí. Při prezentaci předsedající mluvil 
o tom, jak je centrum funkčně dělené, co je vedlo k danému návrhu a jaké jsou návaznosti 



Stránka 6 z 16 

centra na zbytek obce.  Předsedající vysvětlil přítomným, jak funguje RE-USE centrum a co 
znamená koncept chráněných dílen. 

Body, které jsou zapracovány, a které byly prezentovány: 

• RE-USE centrum (hala RE-USE centra je koncepčně a materiálově řešena tak, aby šla v 
případě nutnosti oddělit další příčkou) 

• Bytové prostory (dva byty, jeden je řešen jako bezbariérový) 

• Provozní prostory/dílna/sociální zařízení jsou řešeny v konceptu chráněných dílen 

• Stání pro velkoobjemové kontejnery 

• Malé venkovní kontejnerové místo pro čas, kdy objekt není otevřen (řešení na 
základě zkušeností z jiných provozů, možnost odložit odpad v blízkosti centra, minimalizace 
černých skládek) 

• Prostor pro parkovací místa (využití např. jako vyhrazená parkovací místa při 
organizování Letní slavnosti, extra místa potřebná pro provoz objektu nebo účely obce) 

• Dopravní infrastruktura pro pohodlnou obslužnost areálu 

• Venkovní zázemí/posezení (v konceptu je pouze naznačeno jako možnost budoucího 
rozšíření ať už jako zázemí či objemu dílny) 

Předsedající sdělil, že v návrhu se maximálně dbalo na udržitelnost a funkčnost objektu a měl 
by vyhovovat aktuálním i budoucím potřebám obce. Koncepce by se měla stát výchozím 
dokumentem. Po shodě na řešení lze přejít k zadání projekčních prací, pořízení kontejnerů 
a dalším navazujícím pracím. Předsedající upozornil, že v rámci projekčních prací může dojít 
z důvodu technického k menším odchylkám, ale pořád bude snaha se maximálně držet 
konceptu. Všechny práce i když budou etapizovány by měly směřovat k dosažení daného 
konceptu.   

Předsedající doplnil, že si je vědom toho, že se jedná o velký projekt, časově i finančně 
náročný a budou se hledat možnosti, jak využít i dotace. 

Předsedající navrhl, aby architektonická koncepce byla schválena. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 
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Návrh usnesení: 

14/7/24 – ZO schvaluje architektonickou koncepci obecního architekta pro bývalý objekt 
Rewise, nově Technické centrum Brantice. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/7/24 bylo schváleno. 

 

10. Záměr na směnu nově vyměřených pozemků v k. ú. Radim u Brantic, 
část pozemků p. č. st. 109 a p. č. 1870/2 

Předsedající sdělil, že na obecní úřad byla doručena žádost majitelky nemovitostí v Radimi, 
xxxx xxxx xxxxxxx, o směnu části pozemků k narovnání hranic pozemků katastru nemovitostí 
dle skutečnosti. Jedná se o část pozemku p. č. st. 109 ve vlastnictví žadatele a část pozemku 
p. č. 1870/2 ve vlastnictví obce, oba pozemky v k. ú. Radim u Brantic. Žádost byla podána 
projektantem zastupujícím žadatele.  

Za účelem vyrovnání byl pořízen geometrický plán č. 431-60/2023 s návrhem rozdělení 
pozemků. Hranice pozemků kopírují reálný stav v terénu, kopírují hranici cesty a plotu. 

Předsedající předložil žádost o směnu nemovitého majetku z a do vlastnictví obce 
zastupitelstvu, aby se rozhodlo o počátečním projevu vůle, zda souhlasí se zveřejněním 
záměru obce směnit pozemky a stanovit nějaké další podmínky samotného záměru směny.  

Předsedající doplnil, že obec by dle geometrického plánu získala pozemek žadatele, 
p. č. 3008 a věnovala by vlastní pozemek p. č. 1870/7. Obec tak získá větší výměru, než 
věnuje. Žadatel souhlasí se směnou bez nároku na doplatek rozdílu výměry pozemků. Žadatel 
též v rámci směny zajistí návrh smluv. 

Předsedající navrhl, aby záměr na směnu byl schválen. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 
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Návrh usnesení: 

14/8/24 – ZO ukládá starostovi zveřejnit záměr obce směnit pozemek p. č. 1870/7 v k. ú. 
Radim u Brantic ve vlastnictví obce Brantice za pozemek p. č. 3008 v k. ú. Radim u Brantic ve 
vlastnictví xxxx xxxxxxx, xxxx xxx xx xxxx, xxxxxxxxxx xxxxxx xxx xx xxxxx, za dále stanovených 
podmínek: 

1) bez doplatku směňovaných pozemků a 

2) obec si vyhrazuje možnost odstoupit od zveřejněného záměru směnit zmiňovaný 
pozemek. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/8/24 bylo schváleno. 

 

11. Výběr administrátora veřejných zakázek Dětská skupina 

Předsedající sdělil, že součástí podání žádosti o dotaci na vybudování zázemí pro dětskou 
skupinu musel být sestaven harmonogram projektu a uvedeno, jaké veřejné zakázky budou 
vypisovány. 

Realizace projektu byla rozdělena na následující 4 zakázky s předpokládanou hodnotou: 

• stavba (vč. elektra, ÚT, ZTI a VZT), odhadovaná cena 11.673.923,15 Kč bez DPH 

• vnitřní vybavení, odhadovaná cena: 377.276,86 Kč bez DPH 

• dětské hřiště, odhadovaná cena: 509.800,00 Kč bez DPH 

• kuchyně, odhadovaná cena: 223.667,48 Kč bez DPH 

V souvislosti s veřejnými zakázkami jsou ve studii proveditelnosti uvedeny dva termíny: 

• Příprava zadávací dokumentace pro výběr dodavatele: 16. září 2024 až 29. října 2024 

• Vyhlášení veřejné zakázky, výběr dodavatele: 30 října 2024 až 27. listopadu 2024 

Předsedající uvedl, že hlavní zakázka na rekonstrukce a stavební úpravy stávajícího objektu 
by měla začít 2. prosince 2024. 

S ohledem na finanční objem zakázek a skutečnost, že bude vazba na dotaci předsedající 
upřednostňil a navrhl, aby s administrativou zakázek pomohla a proces pohlídala externí 
firma. Cenový odhad za službu za všechny 4 zakázky je cca 160 000 Kč. Zakázka na stavební 
práce bude soutěžena v režimu zjednodušeného podlimitního řízení, ostatní zakázky budou 
soutěženy v režimu malého rozsahu. Zakázka na stavební práce bude muset být soutěžena 
s předstihem oproti plánu tak, aby bylo možné dodržet všechny zákonné lhůty a byl prostor 
pro případné vysvětlování zadávací dokumentace. 
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Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo schválilo přípravu a vypsání veřejných zakázek dle 
studie proveditelnosti. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno. 

Návrh usnesení: 

14/9/24 – ZO schvaluje přípravu a vypsání veřejných zakázek souvisejících s projektem 
„Vybudování zázemí pro vznik dětské skupiny v Branticích (okres: Bruntál)“: 

 stavba (vč. elektra, ÚT, ZTI a VZT), v předpokládané hodnotě 11 673 923,15 Kč bez 
DPH, podlimitní veřejná zakázka 

 vnitřní vybavení, v předpokládané hodnotě 377 276,86 Kč bez DPH, zakázka malého 
režimu 

 dětské hřiště, v předpokládané hodnotě 509 800,00 Kč bez DPH, zakázka malého 
režimu 

 kuchyně, v předpokládané hodnotě 223 667,48 Kč bez DPH, zakázka malého režimu 

a pověřuje starostu zajištěním administrativního průběhu výběrového řízení s povolením 
využít služeb externí firmy. ZO si pro tyto veřejné zakázky vyhrazuje výběr dodavatele. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/9/24 bylo schváleno. 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Předsedající doporučil, aby zastupitelstvo pro zakázku „stavba“ jmenovalo komisi pro 
otevírání obálek, která ve stanoveném termínu otevře obálky účastníků zadávacího řízení 
a aby ti samí členové byli zastupitelstvem jmenováni do hodnotící komise, která provede 
posouzení úplnosti nabídek a jejich hodnocení. Na základě hodnotících kritérií sestaví 
hodnotící komise seznam nabídek a doporučí zastupitelstvu výběr nejvhodnější nabídky. 

Zastupitelstvo v rámci diskuze navrhlo pětičlennou komisi a navrhlo její členy: 

Členové komise: Ing. David Niklasch, Ondřej Mlčoch, Roman Anderle, Vladimír Dofek, Jiřina 
Heinischová, DiS. 

Náhradníci: Martin Karas, Libor Valenta 

Protinávrhy: nebyly vzneseny, navržení členové i náhradníci souhlasili se svou nominací   
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno. 

Návrh usnesení: 

14/10/24 – ZO jmenuje členy komise pro otevírání obálek a hodnotící komise na veřejnou 
zakázku „stavba“ související s projektem „Vybudování zázemí pro vznik dětské skupiny 
v Branticích (okres: Bruntál)“ 

Členové komise: Ing. David Niklasch, Ondřej Mlčoch, Roman Anderle, Vladimír Dofek, Jiřina 
Heinischová, DiS. 

Náhradníci: Ing. Martin Karas, Libor Valenta 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

Usnesení č. 14/10/24 bylo schváleno. 

 

12. Rozpočtová opatření schválená v kompetenci starosty 

Předsedající seznámil přítomné s rozpočtovými opatřeními č. 5/2024 a 6/2024. Důvodová 
zpráva je součástí rozpočtových opatření. V případě č. 5 se jedná o využití volných 
prostředků, které vznikly po konečném vyúčtování a proplacení žádostí o kotlíkové dotace 
v tomto roce, na pokrytí zástupu na Poště Partner a doplnění jednoho přijímače místního 
rozhlasu, v případě č. 6 jde o přesunutí finančních prostředků na pokrytí vícenákladů na sběr 
a svoz tříděného odpadu. 

Rozpočtová opatření byla schválena v kompetenci starosty. 

Předsedající požádal zastupitelstvo, aby rozpočtová opatření vzalo na vědomí. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno  

Návrh usnesení: 

14/11/24 – ZO bere na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 5/2024 a 6/2024. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/11/24 bylo schváleno. 



Stránka 11 z 16 

 

13. Rozpočtové opatření 7/2024 

Předsedající uvedl, že v návrhu rozpočtu na rok 2024 byla na paragrafu 2321 – Odvádění a 
čištění odpadních vod a nakládání s kaly – vyhrazena částka pro poskytnutí pěti 
nenávratných finančních příspěvků na podporu výstavby DČOV. V rámci paragrafu však 
nebyla naplánována finální splátka objednané HGP studie. Aktuálně byly vyplaceny dva 
finanční příspěvky, žádost o třetí příspěvek je rozjednaný a je krytý rozpočtem. Změnou 
rozpisu rozpočtu byly přesunuty finanční prostředky pro pokrytí výdajů na HGP studii. 
Předběžně však víme o dalších dvou až třech žádostech na podporu DČOV. 

Předsedající požádal zastupitelstvo o projednání a schválení rozpočtového opatření, které 
navýší finanční prostředky na paragrafu 2321 o 180 000 Kč a tím pokryje předpokládané 
žádosti. 

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 

Návrh usnesení: 

14/12/24 – ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2024 – viz příloha zápisu. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/12/24 bylo schváleno. 

 

14. Záměr DSO Loučka podat žádost o poskytnutí podpory v rámci 68. výzvy 
– Předcházení vzniku odpadu 

Předsedající oznámil, že Dobrovolný svazek obcí Loučka (DSO Loučka), jejímž členem je obec 
Brantice, připravil podklady pro podání žádosti o poskytnutí podpory v rámci 68. výzvy – 
Předcházení vzniku odpadu z Operačního programu Životního prostředí. V rámci výzvy lze 
žádat o podporu na pořízení věcí, o které měla obec zájem v předchozí výzvě č. 59 a kde 
nebyla s ohledem na velký zájem ze strany žadatelů úspěšná. 

Obec Brantice měla a má zájem o pořízení domácích kompostérů, opakovaně použitelného 
nádobí, přepravek na kelímky, myčky na kelímky a též popelnic na plast pro zavedení door-
to-door systému. 

Podání žádosti v rámci 68. výzvy bude možné v termínu od 20. listopadu 2024 do 30. května 
2025. 



Stránka 12 z 16 

Předsedající upozornil, že v rámci aktualizace Pravidel pro žadatele a příjemce podpory je 
plánováno též snížení míry podpory u jednotlivých položek. V případě úspěšnosti žádosti 
a schválení smlouvy by tak byl větší podíl ze strany obce. Při aktuální skladbě požadavků 
s odhadní cenou 3 250 000 Kč by se jednalo o podíl ve výši cca 1 300 000 Kč. 

Předsedající navrhl, aby záměr DSO Loučka byl vzat na vědomí.       

Protinávrhy: nebyly vzneseny 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Rozprava: žádné stanovisko nebylo vzneseno 

Návrh usnesení: 

14/13/24 – ZO bere na vědomí záměr DSO Loučka podat žádost o poskytnutí podpory 
v rámci 68. výzvy – Předcházení vzniku odpadu v Operačním programu Životního prostředí 
2021 - 2027. 

Výsledek hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0  

Usnesení č. 14/13/24 bylo schváleno. 

 

15. Žádost občanů o vybudování zpevněné příjezdové komunikace na 
pozemku p. č. 1307/30, k. ú. Brantice 

Předsedající sdělil, že obecní úřad dne 22. listopadu 2023 přijal žádost občanů, majitelů 
přilehlých pozemků, o vybudování zpevněné příjezdové komunikace, která by, jak bylo 
uvedeno, umožnila reálný celoroční přístup k jejich pozemkům a také pomohla při realizaci 
budoucích stavebních projektů. Jednalo se o vybudování komunikace na obecním pozemku 
p. č. 1307/30, k. ú. Brantice. Žádost byla adresována na starostu a obecní zastupitelstvo. 

Žádost byla starostou přednesena na pracovní schůzce zastupitelstva obce dne 22. listopadu 
2023. Zastupitelé žádost interně projednali, záměr vybudování zpevněné komunikace 
nezamítlo, ale pro rozhodnutí požádalo o další informace. 

Pro projednání a konečné rozhodnutí starosta předložil tyto doplňující informace: 

 Pozemek, na kterém by měla být vybudována zpevněná komunikace, je od pozemků 
žadatelů oddělen pozemkem, který je ve vlastnictví státu. Na 6 z 8 zmíněných 
pozemků soukromníků tedy není přímé napojení na obecní pozemek, kde je žádáno 
vybudování komunikace. Soukromníci mají na své pozemky zajištěn jiný přístup. 

 Pozemek je v katastru nemovitostí veden jako orná půda a v uzemním plánu je 
navržen jako plocha smíšeně obytná. V územním plánu je členění navržené obytné 
zóny tak, že všechny pozemky mají přístup k již existující místní komunikaci.  
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 Případná nově vybudovaná komunikace by byla slepá, z jedné strany by navazovala 
na místní komunikaci, na druhé straně by končila s hranicí navržené obytné zóny. 
Zpevněná slepá komunikace, která je delší než 50 m musí mít dle kodexu norem 
požární ochrany na konci obratiště a její šířka je minimálně 3,0 m. 

 Šířka obecního pozemku je v celé své délce větší jak 6 m.   

Předsedající předložil žádost o vybudování zpevněné příjezdové komunikace na pozemku 
1307/30 je zastupitelstvu, aby se rozhodlo o počátečním projevu vůle. 

Zároveň zastupitelstvu dal návrh, aby záměr s ohledem na výše uvedené skutečnosti nebyl 
vyhlašován a nebyla v dané věci přijímána zavazující usnesení. Na základě projednání 
zastupitelstvem by předsedající jako starosta formuloval odpověď žadatelům, že obec 
aktuálně neuvažuje o vybudování zpevněné příjezdové komunikace.       

Protinávrhy: 

Pan Dofek navrhl, aby bylo ve věci schváleno usnesení. Pokud si majitelé podali žádost, měli 
by dostat odpověď. 

Předsedající sdělil, že pokud se zastupitelstvo shodlo, že záměr na vybudování komunikace 
nemá, usnesení nevzniklo. Žadatelé odpověď i tak dostanou. Ale pokud zastupitelé chtějí, 
může být ve věci přijato usnesení. 

Pan Dofek navrhl, aby bylo hlasováno o usnesení, že zastupitelstvo obce záměr na 
vybudování cesty neschvaluje.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. 

Pan Dofek dále podotkl, že cesta by se budovala na zemědělské půdě – stát dbá na to, aby se 
zemědělská půda nezabírala. 

Pan Heinisch se dotázal, kolik pozemků v místě zamýšlené komunikace vlastní obec? Proč by 
obec měla budovat cestu k soukromým pozemkům, není to precedens? 

Předsedající sdělil, že se nejedná o precedens a že důvody pro neschválení vybudování 
komunikace jsou jiné – např.: jednalo by se o slepou ulici, kde je nutné vybudovat obratiště, 
pro které obec nemá pozemek apod. 

Pan Svrčina se dotázal, zda se přilehlý velký pozemek prodával jako jedna parcela. Pokud 
ano, pak by si komunikaci měl řešit majitel sám, když parcelu rozdělil na několik dílů. 

Předsedající sdělil, že žádost o přístupovou komunikaci podali primárně jiní žadatelé, kteří se 
chtějí dostat na své pozemky zezadu. 

Pan Dofek sdělil, že manželé Šeří už dříve žádali, aby jim obec zbudovala cestu a už tehdy ji 
zastupitelstvo neschválilo.    
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Návrh usnesení: 

14/14/24 – ZO neschvaluje záměr vybudování zpevněné příjezdové komunikace na pozemku 
p. č. 1307/30, k. ú. Brantice.  

Výsledek hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 1 

PRO: Ing. Daniel Říha, Jiřina Heinischová, DiS., Vladimír Dofek, Michal Doričák, Roman 
Anderle, Ing. Martin Karas, Libor Valenta, MUDr. Naďa Ryšánková 

PROTI: - - - - -   

ZDRŽEL SE: Ing. David Niklasch  

Usnesení č. 14/14/24 bylo schváleno.  
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16. Různé, informace občanům o aktuálním dění v obci 

Předsedající informoval přítomné: 

- o převzetí bytových domů v Radimi do majetku a správy obce, 

- o plánovaném započetí prací spojených s opravou jezu, převzetí staveniště ze strany 
Povodí Odry je plánováno na září  

- o dokončených projektech během letních prázdnin: rekonstrukce třídy a chodby v ZŠ, 
oprava rozvodů topení v MŠ 

- o probíhajících prací na projektu Modernizace zahrady MŠ 

 

17. Diskuze 

Pan ředitel ZŠ a MŠ Brantice Adam Šimůnek informoval přítomné o aktuální situaci v základní 
a mateřské škole. Sdělil, že momentálně navštěvuje základní školu 78 žáků. Potěšující je 
skutečnost, že se vrací děti z místní části Radim. Díky tomuto počtu získá škola od státu 
příspěvek na činnost ve výši 1 600 000 Kč. Mateřská škola, kde je momentálně 42 dětí, získá 
840 000 Kč. Díky nárustu počtu žáků má zařízení více zaměstnanců, jsou zde pracovní 
příležitosti především pro místní obyvatele. S nynějším počtem 27 zaměstnanců patří ZŠ 
a MŠ Brantice k největším zaměstnavatelům v obci. Dále ředitel školy připomenul, že škola 
slaví 100 let od svého založení. Na podzim čeká některé žáky studijní pobyt ve Finsku. Pan 
ředitel poděkoval zastupitelstvu obce za podporu a spolupráci. 

Paní místostarostka Jiřina Hejnischová se dotázala, kolik je v zařízeních ZŠ a MŠ místních dětí. 

Pan ředitel sdělil, že v základní škole je 75 % branticko- radimských dětí a v mateřské škole je 
90 % dětí z Brantic a Radimi. 

Pan Svrčina se dotázal, v jaké fázi je výstavba chodníků v obci, když slyší, že ostatní stavby 
jako Technické centrum, Dětská skupina a dětské hřiště pokračují. 

Předsedající sdělil, že v případě chodníku se jedná o liniovou stavbu a ta je daleko složitější 
k vyřešení. Momentálně je akce ve fázi, kdy je podána žádost o stavební povolení a v rámci 
stavebního řízení jsou věci, které máme doplnit. 

Předseda stavebního výboru David Niklasch doplnil, že chodníky projektuje externí 
projektant, projekt se mu vrací, jsou tam chyby, on se brání, že je vše v pořádku. 

Pan Dofek zmínil, že s projektantem byla sepsána smlouva, ze které by bylo možné 
odstoupit, pokud se prokáže, že ji neplní, je tam 15 % pokuta. 

David Niklasch doplnil informaci, že stavební úřad po obci požaduje, aby zlegalizovala 
všechny trubky, které vedou do příkopu v místech, kde má být vybudován chodník. 



Stránka 16 z 16 

Pan Mitter se dokázal, zda se neuvažuje o kanalizaci. 

David Niklasch sdělil, že nyní už má obec k dispozici hydrogeologické posouzení a možností 
vybudování kanalizace se mohou zastupitelé zabývat. Pan Niklasch osobně by byl rád, kdyby 
byl projekt kanalizace obnoven. 

 

18. Závěr 

Zasedání zastupitelstva předsedající ukončil v 19:50 hodin. 

Seznam příloh 

1. Prezenční listina 
2. Smlouva CEZd_SoBS VB 196460/IV-12-8028180/Brantice 
3. Koncept Rewise – Technického centra 
4. Geometrický plán č. 431-60/2023 
5. Návrh rozpočtového opatření č. 7/2024 
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